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Interpellation av Gabriel Kroon (SD) till Alexander Ojanne (S) om effekter av 
minskat antal ordningsvakter 
 
I den rödgröna majoritetens budgetförslag för 2023 aviserades en dramatisk minskning av 
anslagen till ordningsvakter. Socialborgarrådet motiverade denna med att andra satsningar 
på den fysiska miljön och fältassistenter skulle kompensera för borttagandet av 
ordningsvakter.  Hittills har vi noterat diverse sociala investeringar som belysta statyer, 
muralmålningar i gångtunnlar och fler fältassistenter. Det saknas däremot utvärdering kring 
vilken effekt dessa åtgärder har på den upplevda tryggheten. Samtidigt är ofta otryggheten 
som störst i anslutning till kollektivtrafiken i centrumområdena, där ordningsvakter tidigare 
patrullerade. 
 
Med anledning av det minskade antalet ordningsvakter och den rödgröna majoritetens 
uppenbara tilltro till fysiska investeringar så önskar jag ställa ett antal frågor till 
socialborgarrådet. 
 
 
 
Jag vill därför fråga socialborgarrådet Alexander Ojanne: 

1. Vilka konsekvenser ser du för centrumområdena när ordningsvakter minskar sin 
närvaro? 
 

2. Anser du att stadens sociala investeringar i stadsdelsområdena under första halvåret 
2023 har kompenserat upp borttagandet av ordningsvakter. 
 

3. Är du beredd att pröva fastplacerade ordningsvakter i särskilt utsatta stadsdelar? 
 

4. Kommer ordningsvakternas tid fördelas rättvist mellan dagens LOV3 områden? 
 
 
 
 
Gabriel Kroon (SD) 
 
 


